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INTERPELACJA 
 

w sprawie: zatrudnienia w miejskich szpitalach kapelanów. 

 
 
 Szanowny Panie Prezydencie, 
 

W Polsce częstym zjawiskiem jest zatrudnianie na etatach kapelanów opłaconych ze środ-

ków własnych opieki zdrowotnej. 

W związku z powyższym chciałbym poprosić o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1. Czy w szpitalach, przychodniach lub innych zakładach opieki zdrowotnej zarządza-

nych przez miasto lub należące do miasta spółki zatrudnieni są kapelani i/lub inne 

osoby duchowne? 

2. Jeżeli tak, ile w sumie zatrudnionych jest takich osób, w których szpitalach oraz w 

jakiej liczbie są zatrudnieni, na podstawie jakich umów, w jakim wymiarze godzin, ile 

wynoszą ich wynagrodzenia i jaki jest ich zakres obowiązków? 

3. Z jakich środków ewentualnie są pokrywane ich wynagrodzenia?  

 

 

 

Z wyrazami szacunku, 
Bartłomiej Ignaszewski 


